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§ 33 
Svar på medborgarförslag övergångsställe Dartanjangs 
gata  
BRO 2024/198 
 

Beslut  
Nämnden lägger ärendet till handlingarna. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Duvdahl (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Centerpartiet instämmer med medborgarförslaget kring relevansen 
av ett övergångställe och fartdämpare såsom motionären föreslår. 
Bromma stadsdelsnämnd har tidigare mottagit medborgarförslag 
med förslag på övergångställe i området och fått svar från 
trafikkontoret att denna insats inte är prioriterad. Det finns dock ett 
behov av övergångställe, och iden med fartdämpare är god, då 
flertalet barn och ungdomar uppehåller sig i Lönnebergaparken 
under både sommar och vinterhalvåret. Den nybyggda cykelsparken 
används på sommaren och själva backen används för 
pulka/snowracer på vintern. Ett övergångställe vid Pelle Pennas väg 
inklusive fartdämpare bör ses som en rimlig förbättring ur 
säkerhetssynpunkt. Centerpartiet hoppas Trafikkontoret noterar 
önskemålen från medborgarna i framtida insatser. 
 
Handlingar i ärendet 

 1599211 (Godkänd - R 1) Svar på medborgarförslag om 
övergångsställe vid Dartanjangs gata 
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